

Title (en)

TREATMENT OF CIGARETTE PAPER.

Title (de)

BEHANDLUNG VON ZIGARETTENPAPIER.

Title (fr)

TRAITEMENT DU PAPIER A CIGARETTE.

Publication

EP 0045302 A1 19820210 (EN)

Application

EP 80900992 A 19800207

Priority

US 8000120 W 19800207

Abstract (en)

[origin: WO8102243A1] The object of the invention is to treat cigarette paper so as to improve fire safety, reduce offensiveness of the cigarette to the non-smoker, and for reducing the health hazard to the non-smoker. Cigarette paper is treated by one or the other of two alternative processes. The first alternative process is characterized by the step of coating between 40 and 100% of the surface area of the paper with an aqueous alkali metal silicate solution, the SiO₂ concentration of which range from between 12 and 16% for 40% coverage to between 7 and 15% for full coverage. The second alternative process is characterized by two sequential uniform coatings of an aqueous alkali metal silicate solution, the SiO₂ concentrations in each solution ranging from 1.7% to 6%.

Abstract (fr)

Le but est de traiter le papier à cigarette pour améliorer la sécurité contre le feu, atténuer les désagréments de la cigarette à l'égard du non-fumeur et réduire les dangers que présente la cigarette pour la santé du non-fumeur. Le papier à cigarette est traité par l'un ou l'autre des deux procédés proposés à titre de variantes. Le premier procédé se caractérise par le revêtement entre 40% et 100% de la surface du papier avec une solution aqueuse d'un silicate de métal alcalin, dont la plage de concentration en SiO₂ se situe entre 12 et 16% pour 40% de revêtement et entre 7 et 15% pour un enrobage total. Le second procédé se caractérise par deux enrobages uniformes séquentiels d'une solution aqueuse d'un silicate de métal alcalin, dont les concentrations SiO₂ dans chaque solution se situent entre 1,7% et 6%.

IPC 1-7

A24D 1/00; A24D 1/10; A24D 1/12

IPC 8 full level

A24D 1/02 (2006.01); **A24D 1/10** (2006.01); **A24D 1/12** (2006.01); **C09K 21/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

A24D 1/025 (2013.01); **A24D 1/12** (2013.01); **C09K 21/02** (2013.01); **D21H 5/16** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

FR

DOCDB simple family (publication)

WO 8102243 A1 19810820; EP 0045302 A1 19820210

DOCDB simple family (application)

US 8000120 W 19800207; EP 80900992 A 19800207